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https://www.100test.com/kao_ti2020/645/2021_2022__E8_81_8C_

E5_9C_BA_E5_8F_8C_E8_c96_645156.htm At Wheeler Interests, a

Virginia-based property development company, plans are under way

to get employees canoeing. 维吉尼亚房地产开发公司Wheeler

Interests正计划让员工划独木舟。 “Were building a dock and

pier and Id like to get six kayaks and canoes,” says chief executive

Jon Wheeler. The company is committed to providing the “right

type of culture and environment for employees and this includes

physical exercise”. “我们正在建一座码头，凸式码头，我打

算购置六艘皮划艇和独木舟，”该公司首席执行官乔恩#8226.

奥尔森(Kate Olsen)表示。“我们还请来各类运动的专业教练

，如高尔夫、网球和极限飞盘。” Chiswick Park makes the

most of its leafy location near the River Thames, too. There is a

running club and the site has 10 bikes that the 4,500 employees of the

tenant companies can borrow. “Theres a mapped 10km route and a

5km route,” says Ms Olsen, “and if you want something different

the receptionists can recommend routes.” Chiswick公元充分利用

了坐落在泰唔士河附近、林木葱郁的地理优势。园内一间跑

步俱乐部有10辆自行车，园区企业的4500名员工可以借用。

“有两条划定的线路，分别是10公里和5公里，”奥尔森表示

，“如果你想走不同线路，接待员可以推荐。” Gwen Clerc,

contract manager at Intelsat, one of the companies with offices at the

park, is a regular cyclist and has used the free bikes for everything

from exercise in nearby Gunnersbury Park to popping to local



shops. “Its a great idea, very handy and very popular with staff,”

she says. If you get there late on a sunny day, theyve often run out of

bikes.” 园区内的Intelsat公司的合同经理格温&#8226.克拉

克(Gwen Clerc)就经常借自行车，他会骑着免费自行车去办各

种事情，比如到附近的Gunnersbury公园锻炼，到当地商店购

物。“这是个绝妙的点子，非常便利，很受员工欢迎，”她

表示。遇到阳光明媚的日子，如果你去得晚了，自行车经常

被借光了。 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。
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